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av Sten Bergheden (M) 

Bekämpning av råttor 
 
 

 

Förslag till riksdagsbeslut 
Riksdagen ställer sig bakom det som anförs i motionen om att överväga att om möjligt 
se över regelverket så att fler kan använda råttgift (rodenticider) för att bekämpa 
råttorna och tillkännager detta för regeringen. 

Motivering 
Problemet med råttor har alltid funnits och bekämpningen av råttor är ett pågående 
arbete. Viktigt är ju att förebygga, det vill säga ta bort sådant som gör att antalet råttor 
trivs och ökar så som mat och föda, bygga fastigheterna mer råttsäkra, men trots det så 
är det viktigt att mer effektivt kunna minska ner antalet råttor. Sedan 2014 då råttgiftet 
förbjöds och man började reglera användningen av olika gifter på olika sätt har 
råttbekämpningen blivit både dyrare och krångligare. 

Råttor gör stor skada, de förstör fastigheter och sprider sjukdomar och åtgärderna för 
att minska antalet råttor bör snarare underlättas än försvåras. Staten bör överväga att se 
över regelverket och kostnaderna för användningen av råttgift så att fler kan få använda 
mer effektiva råttgift.  
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